



## QUESTIONS & ANSWERS 005

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFSO # ISED208357. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED.

**Question No. 15:**

For RT2, can the Crown please confirm if client email addresses will be accepted in place of a client telephone number?

**Answer No. 15:**

The Project Authority has confirmed that while both an email address and telephone number are preferred, an email address will be accepted in place of a client telephone number.



## QUESTIONS & RÉPONSES 005

Ce document est émis pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant Innovation, Sciences et Développement économique Canada DOC # ISED208357. TOUS LES TERMES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT INCHANGÉS.

**Question No. 15 :**

Pour EC-2, la Couronne peut-elle confirmer si les adresses électroniques des clients seront acceptées à la place du numéro de téléphone du client ?

**Réponse No. 15 :**

Le chargé de projet a confirmé que même si une adresse électronique et un numéro de téléphone sont préférables, une adresse électronique sera acceptée à la place du numéro de téléphone du client.